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Sixty-one-year-old Taiwanese Chu Ming-chuan（朱明全）won the men’s 5,000-meter swimming race at the 2018 Most Beautiful Bay Carnival. He beat the second-place winner 　(1)　 a mere 0.08 seconds. Chu is a Penghu native, 　(2)　 the winner of the women’s race, Liao Wan-hui（廖婉惠）, is from Keelung. A total of 474 people 　(3)　 in this year’s swim, ranging in age from 10 to 80.   
The Most Beautiful Bay Carnival 　(4)　 every year in Penghu, a group of islands in the Taiwan Strait. Racers begin on Xiyu island and swim across the bay to Penghu island, 　(5)　 the county capital, named Magong City, is located. 
Penghu is a member of the international “Most Beautiful Bays” club. This 　(6)　 aims to protect beautiful bays all over the world and 　(7)　 has 41 members. It 　(8)　 in 1997 and Penghu became a member in 2012. The annual Penghu swimming race began in 2003, before Penghu was a member of the organization. However, since the Most Beautiful Bays club was to hold its annual meeting in Penghu this year, the county planned for the swimming race to take place at the same time to attract 　(9)　 to Penghu. 
The Penghu swimming race came only one week after the Sun Moon Lake Swimming Carnival in Nantou County. The annual Sun Moon Lake event is one of the largest mass swims in the world, 　(10)　 over 20,000 participants every year. However, unlike the Penghu swimming race, the Sun Moon Lake mass swim is not a race.
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(　　)
1.
(A) in
(B) by
(C) on
(D) for
(　　)
2.
(A) because
(B) after
(C) if
(D) while
(　　)
3.
(A) participated
(B) disputed
(C) accounted
(D) lengthened
(　　)
4.
(A) takes action
(B) takes off
(C) takes place
(D) takes away
(　　)
5.
(A) which
(B) where
(C) that
(D) what
(　　)
6.
(A) organization
(B) budget
(C) thread
(D) homeland
(　　)
7.
(A) fortunately
(B) scarcely
(C) humbly
(D) currently
(　　)
8.
(A) was forming
(B) has formed
(C) formed
(D) was formed
(　　)
9.
(A) decorations
(B) barrels
(C) tourists
(D) plastics
(　　)
10.
(A) attracts
(B) attracting
(C) attracted
(D) to attract

本期國內新聞為您帶來的是關於六十一歲的長者在澎湖游泳比賽中奪冠「61-Year-Old Man Wins Penghu Swimming Race」；娛樂新聞則是談論計劃一場萬聖夜生日派對「Planning a Halloween Birthday Party」。瞄準新聞邀您一起以國際語言看新聞，也請您繼續給予我們鼓勵與支持。
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	1.
bay [be] n. 海灣
2.
carnival [`kɑrnəvḷ] n. 嘉年華
3.
beat [bit] v. 打敗
4.
native [`netɪv] n. 本地人
5.
total [`totḷ] n. 總數
6.
range [rendʒ] v. 範圍是……
7.
racer [`resɚ] n. 參賽者
8.
capital [`kæpətḷ] n. （國家）首都；（地方政府）首府
9.
locate [lo`ket] v. 使……座落於
	10.
member [`mɛmbɚ] n. 成員
11.
international [ˌɪntɚ`næʃənḷ] adj. 國際的
12.
aim [em] v. 致力；意欲
13.
all over the world  全世界
14.
annual [`ænjʊəl] adj. 一年一度的
15.
at the same time  同時
16.
event [ɪ`vɛnt] n. 比賽項目

17.
mass [mæs] adj. 群眾的；大眾的
18.
participant [pɚ`tɪsəpənt] n. 參加者
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1.
…the county capital, named Magong City, is located.
→
N + V-ing/p.p. 本句型是由關係子句簡化而成的分詞片語，用來修飾原本的先行詞。以本句為例，原句為…the county capital, which is named Magong City, is located.，把關係子句中作為主詞的關代和be動詞一起省略後，留下named Magong City這個過去分詞片語來修飾原本的先行詞the county capital。若是表示主動概念的話，則要使用現在分詞片語，例如：The boy standing in front of the door is my brother.
2
However, since the Most Beautiful Bays club was to hold its annual meeting in Penghu this year, …
→ 
since在此為引導副詞子句的連接詞，意思是「既然；因為；由於」，等同於because，後面要接完整的子句，用來說明原因。例如：Since he had caught a bad cold, he decided to take a day off.
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在「2018世界最美麗海灣嘉年華」裡，六十一歲的臺灣選手朱明全在男子五千公尺游泳比賽中奪冠。他以僅僅0.08秒的差距擊敗第二名的選手。朱明全是澎湖本地人，而女子游泳比賽的冠軍廖婉惠則來自於基隆。總計有474個人參加了今年的游泳比賽，年齡從10歲到80歲都有。
「世界最美麗海灣嘉年華」每年都在澎湖舉行，而澎湖是臺灣海峽當中的一群島嶼。參賽者由西嶼出發，游泳橫渡海灣到澎湖島，而澎湖縣政府所在地的馬公市正位於此處。
澎湖是「世界最美麗海灣」組織的會員之一。這個組織致力於保護全世界的美麗海灣，而目前有41個成員。該組織成立於1997年，而澎湖則在2012年成為會員。一年一度的澎湖游泳比賽始於2003年，比澎湖加入該組織的時間還要早。然而，由於「世界最美麗海灣」組織今年要在澎湖召開年度大會，因此澎湖縣就規劃同時舉行游泳比賽，以吸引遊客到澎湖來玩。
澎湖游泳比賽的舉辦時間只比南投的萬人泳渡日月潭晚一週而已。一年一度的萬人泳渡日月潭是全世界最大型的群眾泳渡活動之一，每年吸引了超過兩萬名參加者。然而，與澎湖游泳比賽不同的是，萬人泳渡日月潭並不是一項比賽。
解答: 1.(B)　2.(D)　3.(A)　4.(C)　5.(B)　6.(A)　7.(D)　8.(D)　9.(C)　10.(B)

Planning a Halloween Birthday Party
Janice:
Ken, do you remember how I told you that I want to do something different to celebrate my upcoming birthday? 

Ken:
Yes, I do. Have you thought of any ideas? 

Janice: Actually, I have. As my birthday is around Halloween, I want to have a costume party and invite all our friends! 

Ken: Um…Isn’t Halloween for little kids? We haven’t done that since we were in kindergarten! 

Janice:
I know. But I’ve seen lots of American movies and TV shows in which teenagers and even adults celebrate Halloween by dressing up. It seems like fun, so I want to give it a try. 

Ken:
Do you think our friends will actually dress up and get into the Halloween spirit? 

Janice:
Well, I’m the birthday girl. That’s what I want, so they have no other choice!

Ken:
So I guess I have to wear a costume too, right? 

Janice:
Obviously! 

Ken:
Hmm…If we are going to do this, let’s do it right. How about we do a couple’s costume? Like…you could be a Pikachu and I could be a Pokemon ball. 

Janice:
That’s an awesome idea, Ken. I love it! 

Ken:
If I were you, I’d also plan some Halloween-related activities for the party. What do American teenagers do at this kind of party? 

Janice:
I’ve already researched a few ideas online! First, I think we can decorate my apartment like a haunted house. Second, I want to bake cookies shaped like scary things, such as spiders and eyeballs. Third, we can have a costume contest and vote for the scariest or most creative costumes.

Ken:
That actually sounds like a blast. I’m looking forward to it!
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	1.
upcoming [`ʌpkʌmɪŋ] adj. 即將來臨的
2.
think of  想到
3.
costume party  化妝舞會
4.
dress up  刻意裝扮
5.
give…a try  嘗試某事
6.
get into the…spirit   樂在其中；入境隨俗
7.
obviously [`ɑbvɪəslɪ] adv. 明顯地；顯然地
8.
awesome [`ɔsəm] adj. 極好的
9.
activity [æk`tɪvətɪ] n. 活動
	10.
research [ rɪ`sɝtʃ] v. 研究；探查
11.
decorate [`dɛkəˌret] v. 裝飾
12.
a haunted house  鬼屋
13.
scary [`skɛrɪ] adj. 嚇人的
14.
eyeball [`aɪbɔl] n. 眼球
15.
vote [vot] v. 投票
16.
creative [krɪ`etɪv] adj. 有創意的
17.
blast [blæst] n. 狂歡盡興
18.
look forward to  期待；盼望
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珍妮絲：肯恩，你還記得我曾經告訴過你，我想要做點不同的事情來慶祝我即將到來的生日嗎？
肯　恩：嗯，我還記得啊。你有想到任何點子嗎？
珍妮絲：事實上，我已經想好囉。既然我的生日剛好接近萬聖夜，我想要辦一場化妝舞會，並且邀請我們所有的朋友一起來參加！
肯　恩：呃……萬聖夜不是只適合給小孩子慶祝嗎？從幼稚園之後我們就再也沒慶祝過了耶！
珍妮絲：我知道。但是我看過許多美國電影和電視劇，裡面青少年、甚至是成人都盛裝打扮來慶祝萬聖夜。看起來似乎很有趣，所以我想試一試。
肯　恩：你認為我們的朋友真的會為了萬聖夜而盛裝打扮並且樂在其中嗎？
珍妮絲：嗯，我是壽星耶。既然我想要這樣做，他們就沒有其他的選擇了！
肯　恩：所以我猜我也必須變裝，對吧？
珍妮絲：那當然！
肯　恩：嗯……如果我們真的要這麼做的話，那就玩個盡興好了。我們要不要搭檔扮裝？譬如……你可以打扮成皮卡丘，我打扮成寶貝球。
珍妮絲：肯恩，這個點子太棒了，我愛死了！
肯　恩：如果我是你的話，我也會為這個派對規劃一些與萬聖夜有關的活動。美國的青少年在這種派對中會做些什麼呢？
珍妮絲：我已經在網路上研究過一些點子了！首先，我想我們可以把我的公寓裝飾成像鬼屋一樣。再來，我想要烘焙一些形狀嚇人的小餅乾，像是蜘蛛以及眼球之類的。最後，我們可以舉辦變裝大賽，並且投票選出最嚇人的或是最有創意的服裝。
肯　恩：這聽起來真的超級歡樂的。我好期待啊！

https://ltn.tw/5IBcEZ5
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61-Year-Old Man Wins Penghu Swimming Race
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(　　　　　　　 六十一歲的長者在澎湖游泳比賽中奪冠
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(　　　　　　　　　　計劃一場萬聖夜生日派對
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